



Council of the
European Union

Brussels, 17 June 2016

10175/16

Interinstitutional File:
2013/0314 (COD)

ECOFIN 603
JUR 289
CODEC 873
EF 185

LEGISLATIVE ACTS AND OTHER INSTRUMENTS: CORRIGENDUM/RECTIFICATIF

Subject: Regulation of the European Parliament and of the Council on indices used as benchmarks in financial instruments and financial contracts or to measure the performance of investment funds and amending Directives 2008/48/EC and 2014/17/EU and Regulation (EU) No 596/2014 (PE-CONS 72/1/15 REV 1, 8.6.2016)

LANGUAGE concerned: **DE**

PROCEDURE APPLICABLE according to the Council Statement of 1975.

(The procedures are explained in Council document 5980/07 JUR 49, available in the official languages, together with a translation of the structure of this cover page.)

— Procedure 2(b) (obvious error in one language version)

This text has also been transmitted to the European Parliament.

TIME LIMIT for the objections by the Member States: 3 days

Any objections regarding this corrigendum should be notified to the Presidency:

Mrs. Liesbeth A Campo:

email: liesbeth.acampo@minbuza.nl

BERICHTIGUNG

der Verordnung des Europäischen Parlaments und des Rates über Indizes, die bei Finanzinstrumenten und Finanzkontrakten als Referenzwert oder zur Messung der Wertentwicklung eines Investmentfonds verwendet werden, und zur Änderung der Richtlinien 2008/48/EG und 2014/17/EU sowie der Verordnung (EU) Nr. 596/2014

(PE-CONS 72/1/15 REV 1 vom 8. Juni 2016)

Seite 131, Artikel 42 Absatz 2 Unterabsatz 2

Anstatt:

"oder – wenn es sich bei der juristischen Person um eine Personengesellschaft handelt – 10 % des aggregierten Umsatzes der Anteilseigner."

muss es heißen:

"oder – wenn es sich um eine sonstige Vereinigung handelt – 10 % des aggregierten Umsatzes der Anteilseigner."